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1 Preface 前言

2 Definition 定

This standard describes the external dimensions, characteristics, technical requiremen
-ts, and precautions of cylindrical sodium ion cell. This standard is applicable to the
cylindrical 18650E-1500 sodium ion cell produced by Shenzhen Zhonghuajia Technology 
Co.,Ltd. 

本标准描述了圆柱钠离子电池的外型尺寸、特性、技术要求及注意事项。本标准

适用于深圳市种花家科技有限公司生产的圆柱18650E-1500钠离子电池电芯

义

2.1 Rated capacity:

标称容量：

Rated capac ity: Cap=1 500mAh.Under 25.0±3. 0℃ , It me ans the capacity value of

being discharged by 2 hours rate to end vo ltage 1 .50V,which is signed Cap, the unit

is mAh.

标称容量 Cap= 1500mAh, 指在 25.0±3 .0 ℃环境下， 以2 小时率放电 至终止电压

1.50V 时的容量， 以 Cap 表示， 单位为毫安培小 时(mAh)。

2.2 Standard charge method :

标准充电方式：

Standard charge Under 25 .0±3.0 ℃ ,it can be charged to 4.1 0V with constan current of

0.50C, and then charged continuously with constant voltage of 4. 1 0V until the

charged current is 0.0 5C .

指在 25.0±3.0℃环境下， 以 0.50C 的 电流恒流充电至单体电芯电压 4.1 0V 后， 转

为恒压 4. 1 0V 充电， 至充电 电流小于 0.05C 时， 停止充电。

2.3 Standard discharge method:

标准放电方式：

Under 2 5.0±3.0℃ , it can be discharged to 1 .5 0V wi th constant current of 0 .5 0C .

指在 25.0±3.0℃环境下， 以 0.50C 的电流恒流放 电至单体电芯 电压1 .50V。

3 Cell model、 bar code and dimension 电芯型号及尺寸

3.1 Descr ipton and model 电芯说明及型号

Description: Cylindrical sodium ion secondary cell
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9.2 Shipment 出货

Single cell are shipped with a nominal capacity of 20%-30% or according to customer

requirements . The remaining capacity after shipment before charging depends on

storage conditions and time .

单体电池按照 20%-30%的标称容量或客户 要求出货， 电池 出 货后充 电前的剩余

容量取决于储存 条件和 储存时间 。

10 Contact information 联 系方式

If you have any questions regarding the cell , please contact the following address:

如有疑问， 请按以下 地址联系 ：

11 Vers ion change record 修改记

Guanghong Center, Pinghu Road , Longgang District, Shenzhen, China, 518000

TEL：0755-84823372

Website：www.selianenergy.com
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